
FIETSERSBOND ENTHOUSIAST OVER MOBILITEITSPLAN PROVINCIE UTRECHT 

 

‘In de ochtendspits rijden tussen 08.00 en 09.00 uur meer fietsen op de weg dan auto’s. 

De fiets is goedkope mobiliteit en fietsen is gezond. Er wordt veel en steeds meer gefietst. 

De Utrechtse afdelingen van de Fietsersbond zijn naar aanleiding van het Mobiliteitsplan bij elkaar 

gaan zitten en heeft het Utrechts Fiets Overleg voor de Provincie Utrecht opgeleverd. Tevens heeft de 

Fietsersbond periodiek fietsoverleg met de Provincie en het BRU ingesteld. 

Het Utrechts Fietsoverleg is blij met het hoofdstuk ‘Investeringsplan opwaardering kwaliteit fiets’ in het 

Mobiliteitsprogramma. Het lijkt wel of het fietsen is herontdekt als dé nieuwe Mobiliteit.  

 

 

KANSEN VOOR REGIONALE FIETSMOBILITEIT 

 

Er wordt veel gefietst over steeds grotere afstanden, mede door de opkomst van de elektrische fiets. 

Er liggen kansen voor het vergroten van de regionale fietsmobiliteit en we zien dan ook graag dat de 

Provincie haar aanjagende en regisserende rol hierin pakt om zo de regionale fietsverbindingen te 

verbeteren en tot stand te kunnen brengen. 

Deze aanjagende en regisserende rol betreft naast de Provinciale wegen ook vooral de Provinciale 

fietspaden (met een bovenlokaal belang) als nieuw aandachtsveld.  

 

 

FINANCIËN FIETS - HERPRIORITERING FIETSBUDGET 

 

- We zijn blij dat in de Nota van beantwoording op de zienswijzen, de Fietsersbond expliciet wordt 

gevraagd mee te denken over kansrijke fietsprojecten waar ontvlechting en verbeteren van de 

doorstroming de issues zijn. 

- Tevens verheugt het ons dat in deze Nota is opgenomen dat ophoging van het mobiliteitsbudget voor de 

fiets wordt overwogen voor fiets(infrastructurele) projecten met een bovenlokaal belang. 

- We denken overigens wel dat her-prioritering van budget voor de fiets vereist is. Zeker waar het 

gelden zijn die worden ingezet voor het verhogen van de veiligheid op parallelwegen. Deze veiligheid 

komt vooral ten goede aan automobilisten op en bewoners langs deze parallelwegen.  

Daarnaast zijn we van mening dat het genoemde fietsbudget in het Mobiliteitsplan ontoereikend is 

gezien de vele aangereikte en ingediende fietsprojecten door verschillende gemeenten in de Provincie 

Utrecht en vanuit de Fietsersbond. Verhoging van het fietsbudget is vereist om de ambitie voor het 

verhogen van het aandeel fiets in de interlokale verplaatsingen te kunnen waar maken. 

 

 

MARKETING & COMMUNICATIE DOORGAANDE FIETSROUTES 

 

Wij vinden het van essentieel belang dat de Provincie een marketingstrategie inzet (als vast onderdeel 

van een fietsrouteproject) voor de promotie van nieuwe en verbeterde doorgaande fietsroutes. Onder 

andere voor stakeholders en gebruikers zoals omliggende bedrijven, scholen, organisaties en 

inwoners langs betreffende doorfietsroutes voor utilitair fietsverkeer. Tevens hebben drukbezochte 

nieuwe doorgaande fietsroutes een aanzuigende werking voor horeca, winkels, scholen en overige 

organisaties. 


